
Aabenraa Brass Band 

 

Referat: Bestyrelsesmøde  

  

Dato: 09 NOV 2010 

Sted: Hos Christian 

 

Dagsorden: 

 
Agenda: 

 

1. Godkendelse af referat – Alle 

a. Forrige referat pr. 27. september 2010 

 

2. Økonomi – Christian 

   

3. Arrangementer og afvikl. af disse – Lars 

a. BrassLørdag  - evaluering 

b. Øvrige arr. 

1. Julearrangementer 

2. Juleafslutning 

3. Nytårskoncert 

4. Forårskoncert 

 

4. Medlemsnyt – Lars  

  a. Jubilarer i 2010 

  b. Orkesterbesætning, slagtøj 
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5. Nodeudvalg – Gunnar/ Lars 

     a. Planlægnings koordinering med bestyrelse/ dirigent/ udvalg 

     b. Program for nytårsprogram 

 

6. Update på faste opgaver – Alle  

 

7. Eventuelt 

  a. Dato og sted for næste bestyrelsesmøde 

c. Festudvalg 

d. Trailer 

e. Uniform 

   

Ad1 

 

a)   Referatet blev godkendt og md mailer den til Jørgen  

 

Ad2 

Instrumentkontoen: Der er indkøbt en Bb-tuba. 

Tilskuddet fra 3. november fonden på kr. 10.000 sættes ind på instrumentkontoen. 

 CC tager kontakt til AOF for at høre om timetalskvoter. 

CC oplyser at det er vigtigt, at ingen medlemmer køber noget på orkestrets regning uden 

det på forhånd er aftalt med Christian eller en af de andre bestyrelsesmedlemmer. 

  

Ad3 

a) Det var en god Brass lørdag med rigtig god stemning blandt medlemmerne.   
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Til de kommende seminarer tages til efterretning, at der bør afsættes mere tid til 

gruppeprøverne.   

 

Det var dejligt at have de 3 hjælpere i ”køkkenet”. Bestyrelsen og Festudvalget aftaler til 

andre arrangementer at bruge hjælperne noget mere – bl.a. med madlavning mm.  

 

Bestyrelsen overvejer at følge op med en Brasslørdag op til vores Forårskoncert.  

 

b) 

1)  LH gennemgik datoerne for de kommende julearrangementer.  

 

LH orienterede om, at det er aftalt med Grønnegården at orkestret nøjes med en 

forfriskning efter julekoncerten frem for bespisning, idét der bliver færre som deltager i 

dette.  

     

LH kontakter sygehuset for at høre om der stadig er interesse i, at vi kommer og spiller. LH 

følger op på det igen, da sygehuset ikke har meldt tilbage. 

 

2) Hvis arrangementet på sygehuset ikke bliver til noget, vil der torsdag den 16/12-10 blive 

holdt juleafslutning i orkesteret. Bestyrelsen og Festudvalget aftaler nærmere, når LH ved 

besked med sygehuset. 

 

3) Det er lavet en banner for Nytårskoncerten, som bliver sat op på Musik- og teaterhuset.  

LH vil få lavet nogle flyers, som vi vil spørge nogle udvalgte butikker i byen, om de vil 

uddele til deres kunder.  

 

MD undersøger om Lis D. kan lave kransekagestykker til nytårskoncerten og i givet fald, 

hvad det vil koste til ca 500 publikummer.  

 

GJ tager kontakt til Preben, om han kan være ”lydmand” igen til vores nytårskoncert. 

4) Annoncesalget skal sættes hurtigere i gang, idét Forårskoncerten ligger tidligere i 2011 

end den plejer. LH tager kontakt til Erik Boysen om han igen vil tage opgaven som 

koordinator. Salget startes op umiddelbart efter nytårskoncerten. 

Bestyrelsen arbejder videre med nye metoder for annoncering ved vores nytårskoncert. 

LH tager kontakt til én eller flere butikker for at lodde stemningen for annoncering. 
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Ad4 

 

a)  MD koordinerer ”noget” med jubilarer. LH bestiller 25 og 40 års mærker. MD har 10 års 

mærker. 

b)  Marie er stoppet på slagtøj. LH vil sørge for der kommer en annonce i ugeavisen mht. 

at ansøge efter en slagtøjsspiller mere. 

 

 

Ad5 

a) GJ oplyser, at der er opdaterede lister til den grønne og den blå mappe samt til 

marchhæftet. 

b) GJ forelagde programmet for nytårskoncerten og fortalte om evt. show til programmet.  

Bestyrelsen var enige om, at alle ”happenings” skal være planlagte og indøvet i god tid.  

GJ tager hurtig kontakt til Alex fra Randis dans for at få en fast pris og for at aftale en dag, 

hvor de kommer til en øveaften  

 

Bestyrelsen vil på kommende øvetorsdag høre, hvem der har mulighed for at deltage i et 

udvalg sammen med Gunnar og Lars, mht at få koordineret alle ”happenings”.  

 

Bestyrelsen foreslår, at medlemmerne mødes ½ time før Martins fødselsdag på 

banegården, for at få filmet det der skal bruges  til Københavns Jernbane Damp-galop. 

 

Ad6 

Der tages et billede af orkestret med nissehue på, når orkestret alligevel er samlet lørdag 

den 27/11-10 på banegården. Dette billede kan bl.a. bruges til udsendelse af julehilsen. 

 

Medlemslisten blev opdateret med nye oplysninger. LH mailer en ny medlemsliste samt ny 

arbejdskalender (tidligere nævnt to-do-listen) til MD.  

 

Ad7 

a) Næste møde er tirsdag den 4. januar 2011 ved LH 

c) Medlemmer af Festudvalget: Martin, Joan, Mette D, Hans, Søren, Helene, (Jeppe - efter 

nytår) 



Aabenraa Brass Band 

 

d) Traileren står i øjeblikket ved Martin.  

 

e) Der er intet nyt om uniform. LH tager kontakt til uniformsfirmaet.  


